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Utbildningsförvaltningen 
Teresia Kjellgren 
0171-626426 
teresia.kjellgren@enkoping.se 

Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 

Information om försöksverksamhet pensionärsluncher 

Förslag till beslut 

Förslag till nämnden 
Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att:  

1. tacka för informationen och lägger den till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Den 14 september 2022 i paragraf 143 (UAN2022/631) fattade nämnden beslut om 
att under 2 år genomföra ett försök med att erbjuda pensionärer lunch i 
Westerlundska gymnasiet och i två valfria kransortsskolor.   

De tre skolor som ingår i försöket är Westerlundska gymnasiet, S:t Iliansskolan och 
Fjärdhundraskolan. Skolorna har olika förutsättningar och kapacitet i sina matsalar 
och förslaget ser därmed olika ut på de olika skolorna. Samråd har skett med 
Måltidsservice på samtliga enheter.  

Lunchen kostar 60 kronor och betalas med Swish på plats. Lunchen serveras som 
skollunch i skolmatsalen. Önskas kvitto säger man till i matsalen samtidigt som 
betalningen visas upp för personalen, och man erhåller då ett skrivet kvitto. 

Att ärendet kommer upp som en informationspunkt nu är en del i att förvaltningen 
vill informera nämnden löpande om försöksverksamheten. 

Rektorerna på respektive skola har berättat om hur det har sett ut sedan december 
2023 då försöket senast följdes upp. 

Rektorn för Westerlundska gymnasiet uppger att på snart ett år har 16 lunchande 
pensionärer varit på gymnasiet och ätit.  Vilket motsvarar två lunchande 
pensionärer per månad. Han uppger vidare att de efter jul inte har haft någon 
lunchgäst.  

Rektorn uppger att försöket kan fortsätta även när nya gymnasiet öppnar. Blir det 
en kraftig ökning av antalet pensionärer som vill äta lunch får vi utvärdera.  
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Rektorn på S:t Ilianskolan uppger att de har en pensionär som kommer och äter 
hos dem. Han kommer inte varje vecka utan någon gång ibland. Han tycker det är 
bra när han är där. Rektorn uppger vidare att de upplever att intresset inte är så 
stort. 

Rektorn på Fjärdhundraskolan uppger att de i mars månad hade 12 personer på 
pensionärslunch. Rektorn säger att det verkar vara en liten grupp som återkommer 
varannan vecka, kanske i samband med annan aktivitet. Hon säger vidare att det 
är ungefär så det har sett ut varje månad. Rektorn uppger vidare att de hade 
påsklunch och att den var välbesökt – 60 pensionärslunchgäster hade de då.  

Hon säger också att kökspersonalen upplever att det är ett bra och trevligt initiativ 
och ser gärna att detta fortsätter. Lunchgästerna betalar enligt anvisning och 
kommer på anvisad tid så det har fungerat fint. 

Rektorns uppfattning är att det bara är positivt att de har utomstående lunchgäster 
då fler vuxna i matsalen och i olika åldrar har en positiv inverkan på både stämning 
och ordning. 

Utbildningsförvaltningens bedömning 
Förvaltningens bedömning är att försöket med pensionärsluncher fortsätter som 
planerat och att nämnden lägger denna information till handlingarna.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, daterad 2024-04-11 

 
 
 
Linda Lindahl 
Förvaltningschef UF 
Enköpings kommun 

 
 
 
Ulrika Björn 
Administrativ chef 
Enköpings kommun 
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